
 

Zápis z komise revitalizace  sídliště Šipší ze dne 4.září 2006 

 

 

 

Datum a čas jednání: 4.9.2006, 15.30 hodin 

 

Místo konání: malá zasedací místnost MÚ , Vlašský dvůr 

 

Přítomni: viz prezenční  listina 

 

Hosté: pan jednatel TS Ing.Železný, pí Braumüller,Bc.Starý 

 

Program jednání: 

 

 Zahájení ,prezence 

 Kontrola zápisu z minulého jednání 

 Zeleň – Bc.Starý 

 Řešení závad na sídlišti – Ing.Železný , Ing.Tvrdík 

 Dopravní generel – Ing.arch.Kremla 

 Dopis občanského sdružení 

 Plnění usnesení  

 Různé 

 Závěr 

 

 

Zahájení , prezence 

 Jednáním komise byl pověřen  pan Martin Hlavatý, který  omluvil nepřítomného pana 

předsedu , který ho pověřil vedením jednání. Omluvil se také z důvodu nemoci pan 

Hacar ( ale přesto písemně tlumočil názor občanů domu č.p. 70, Na Studních) 

 Pan Hlavatý obeznámil členy  a hosty s programem 

 

Kontrola zápisu 

Dětské hřiště Opletalova ulice 

 Na posledním jednání byla hostem paní Krupičková z ulice Opletalova , která podala 

také informaci o stavu  hřiště na Opletalově ulici a funkci a jeho využití mládeží , 

která se hlavně po večerech chová hlučně v této oblasti. 

 Proběhlo jednání s pí Krupičkovou i mimo komisi.Dle sdělení vedoucího technického 

oddělení Ing.Tvrdíka, do RM se předkládá materiál , který navrhuje několik řešení, 

finančně nejpřijatelnější by bylo řešení,kdyby se opravilo hřiště ve stávajícím rozsahu 

s tím , že mezi svislé  sloupky by byly navařeny kovové  tyče pro zvýšení odolnosti.  

 Rušení a likvidace hřiště by stálo dost finančních prostředků , záleží na tom jak Rada 

města rozhodne. 

 Poznámka: RM náš zápis z komise ze dne vzala na vědomí usnesením č.675/06,ale 

úkol pro OSM –technické oddělení byl  zadán jen v zápisu RM. 

 

 

 

 



Webové stránky 

 Pan Hlavatý se informoval u Ing.Rybenského o možnostech, zda je toto technicky 

proveditelné.není to prý žádný problém ,ale je nutné usnesením RM  zaúkolovat jeho 

oddělení 

 Pí Hnátková – v současné době se vytvářejí webové stránky jednotlivých odborů, dá 

se prostor i komisím,dle ní je zbytečné dávat tento požadavek do Rady města,možnost 

chatu by nebyl dobrý nápad 

 Hlavatý – dá se návrh na usnesení , tak jak se dohodl s p.Rybenským 

 

Skříňka u Kauflandu 

 Pan Černý –bylo vybráno velmi vhodné místo i ostatní členové komise souhlasí 

s tímto názorem , lidi se tam zastavují  a o informace se zajímají . Je nutné pana 

Černého zásobovat materiálem , aby se to tam obměňovalo. 

 

Zeleň na sídlišti 

 Bc.Starý – byl pozván k záležitosti zeleně na sídlišti, podal informaci , že letos se již 

vysazovat nebude žádná zeleň 

 Bude se kácet několik stromů kvůli kruhovému objezdu a silnici , ale nebude to zas 

tak dramatické 

 Největší problém ,je finanční ,protože ,když se zeleň vysází ,zas v dalším roce ,se musí 

zvýšit částka o její údržbu  a je to zápas pořád dokola 

 Pí Braumüller vznesla připomínku , že vždy když se nějaký strom vykácí ,měl by být 

za něj vysázen nový stromek, ale ta obnova by měla být postupná 

 Pan Tvrdík – paní z Lučanské ulice se stěžovala , že ji padá listí ze stromů  ( 

z pozemků , které jí nepatří  a jsou v naší údržbě , žádala o vykácení , šlo o  javor 

stříbrný , který se nacházel v zeleném pásu 

 Pan Tvrdík ,Bc.Starý – hrací prvky na sídlišti – pro naši informaci , zabuduje se ještě o 

jeden  hrací prvek navíc na sídlišti , tam kde jsou umístěny hrací prvky , o kterých se 

jednalo na komisích  na začátku roku 

 

Řešení závad  na sídlišti 

 

 Pan jednatel TS Ing. Železný byl pozván na jednání komise  z důvodu , aby se udělala 

„inventura“ prací a oprav na sídlišti  , které jsou v kompetenci TS a o spolupráci 

s technickým oddělením 

 Ing.Tvrdík zkonstatoval , že dle harmonogramu oprav , který byl vypracován  a předán 

TS, zbývají ještě dokončit cca 3-4 závady a většina prácí byla zrealizována 

 Závěr: Komise vyjadřuje poděkování za odvedenou práci  TS a technickému 

oddělení při odstraňování závad na sídlišti Šipší. 

 Pí Braumüller má prosbu, zda by se v ulici Studentů u č.p.135  při vyznačování 

(šráfování) nedalo značení ještě prodloužit i v prostoru vyústění chodníku ústícího 

k Opletalově č. 130 

 Úklid u kontejnerového stání – věčný problém – Ing.Tvrdík – zjistilo se , že se vůbec 

nemusí vypisovat výběrové řízení , protože ve smlouvě s MVE+ je --- že se musí do 2 

m kolem kontejnerů o úklid postarat firma , která odpad odváží--,proto půjde do RM 

návrh na zrušení usnesení , které se tam dávalo  a smlouva bude jenom technicky 

doupravena 

 Ing.Železný – vše je v lidech , v jejich chování , je problém taky v lidech , kteří 

podnikají a jejich vývozem odpadků 



 Pí Hnátková –připomínka ke způsobu jak lidi likvidují odpadky 

 Hlavatý –lidi se musí dospět k tomu ,aby třídili odpady 

 Železný ,Tvrdík– občané si zvykají i na ten způsob , že odkládají neskladné věci ke 

kontejnerům i v době když není jejich odvoz, a jelikož se to vždy odveze i mimo 

stanovený termín pomalu si na to zvykají,co není nejsprávnější cesta 

 

Dopravní generel 

 Ing.arch.Kremla podal informaci o současném stavu I.etapy realizace dopravního 

generelu sídliště Šipší,Rada města svým usnesením č.455/05 schválila zadání 

resp.zpracování PD na tuto realizaci 

 Bylo vyhlášeno výběrové řízení, dle zákona 40/2004 Sb, které proběhlo , byly 

posuzovány tři nabídky. Nejnižší nabídková cena činila 19 611 165,00 Kč včetně 

DPH. S uchazečem se má jednat o uzavření smlouvy. 

 Pro zahájení je v rozpočtu na rok 2006 vyčleněno 4 700 000,- Kč Pro uzavření 

smlouvy na tuto veřejnou zakázku je potřeba  souhlas ZM se zařazením částky 15  mil 

Kč do rozpočtu 2007. ( odbor regionálního rozvoje , ÚP a investic dává materiál , 

zpracovány ing.arch.Kremlou  ke schválení na jednání zastupitelů dne 5.9.2006) 

 I.etapa by měkla být hotova do konce prázdnin v příštím roce 

 P.Hlavatý – jsou nějaké majetkové problémy ?? 

 Kremla – máme souhlas se Státním statkem Čáslav , neví o žádných problémech , ale 

ověří si to 

 Hlavatý – jak to vypadá s dalšími etapami 

 Kremla – názorně ukázal a vysvětlil na mapách,  

 Závěr komise , co se týče dopravního generelu na sídlišti , doporučuje po diskusi: 

Komise považuje za nutné pracovat na kruhovém objezdu u Kauflandu 

 

Dopis občanského sdružení 

 Prostřednictvím pana Hacara , je tlumočen dopis za Občanské sdružení obyvatel domu 

Na Studních 70 v Kutné Hoře 

 Poukazují na nedostatek zeleně v okolí jejich obydlí  a žádají o vysázení stromků , aby 

tak došlo k většímu oddělení domu od hlavní silnice 

 Dům č.70, který stojí nejblíže  k hlavní silnici , kde  projede za den několik  tisíc aut 

včetně kamionů , kde je největší hlučnost , prašnost i exhalace se vysadil pouze  jeden  

stromek  a to ještě  místo skácené lípy. 

 Bc.Starý – požadavek o vysázení stromků podél hlavní silnice je velmi dobrý nápad , 

hezky by to vypadalo , mohla by se vytvořit , taková alej, ale naráží se na problém , že 

ty pozemky nejsou naše. Snad i kdyby se jednalo s panem Havlínem ( zástupce 

kanceláře pana Swancenberga), ten by snad nebyl proti , ale problém je finance , 

protože o stromky  se musí několik roků pak  ještě  starat a nejsou finanční prostředky 

na údržbu , protože  toto by byla údržba na cizím pozemku , takže by si to musel platit 

údržbu pan Havlín – takže tady by se asi narazilo. Je to škoda. Tam by bylo potřeba 

udělat jakoby hlukovou stěnu ze zeleně pro všechny paneláky a bylo by to i estetické. 

 M.Hlavatý navrhuje požádat RM o souhlas  pro jednání  s panem Havlínem , aby 

technické oddělení projednalo možnost výsadby , eventuelně dohodlo způsob údržby  

 Závěr: Komise žádá RM o souhlas k jednání s panem Havlínem ohledně výsadby 

zeleně v lokalitě Na Studních , na základě žádostí Občanského sdružení obyvatel 

Na Studních 70 
 

 



 

Plnění usnesení 

 ORRÚPI  ve spolupráci s odborem dopravy měl vypracovat informaci pro konzultaci 

s vlastníkem komunikace a příslušnými dopravními orgány ohledně možné realizace 

kruhového objezdu na křižovatce ulic Benešova a Masarykova – Na Špici 

 Pí Děkanovská přečetla plnění úkolu – na starosti v odboru má tuto záležitost 

ing.Kapička , který se zabývá touto problematikou 

 Informace z hlediska našeho odboru jsou tyto::-územní plán Města K.Hora ( schválený 

v červnu 2001 a doplněný  změnou č.1 z roku 2004) již křižovatku „Na Špici“ uvažuje 

jako okružní  s pěti  rameny 

 Schválený dopravní generel z roku 2004 vychází ze schváleného územního plánu 

Města a křižovatku „Na Špici“ též uvádí  jako  okružní s uličním ramenem 

„Lučanská“ jako  vstupní  komunikací do sídliště „Šipší“ 

 V roce 2005 2 x petice občanů proti okružní křižovatce a proti tomu , aby „Lučanská“ 

byla jednou  ze vstupních komunikací  do sídliště 

 Komunikace je ve správě KÚ Střed.kraje, resp. ( 1.třída) „Ředitelství silnic a dálnic“. 

Změny  a úpravy jsou prováděny v souladu s harmonogramem ŘSD (viz rekonstrukce 

stávajícího OK a nové OK „U Krupičků“ a rekonstrukce  křižovatky „Česká  x Na 

Valech“. 

 Při diskusi  pí Hnátková vznesla připomínku k úplnosti informací. Bylo to tlumočeno  

ORRUPI 

 ORRUPI – Ing.Kapička sdělil, že proběhne jednání mezi odborem dopravy a ŘSD a  

komisi  budou nově získané informace na výše uvedených jednáních předloženy 

odborem ORÚPI 

 

 

Různé 

 Škvárové hřiště – jeho rekonstrukce , jako to je  se smlouvou , bylo dohodnuto , že 

OSM předloží k nahlédnutí komisi nájemní smlouvu, na příště pozvat 

Mst.Vančuru,zajistí Děkanovská 

 

 Hlavatý – do příští komise si má každý člen rozmyslet , zda by chtěl do budoucna 

pracovat v komisi  

 

Příští komise se koná dne 9.října 2006  v 15.30 hodin 

 

v malé zasedací místnosti  MÚ ve Vlašském dvoře 

 
Zapsala: Děkanovská 

Zápis ověřil e-mailem: Martin Hlavatý 


